

Terms and Conditions for Cashback Campaign

- Valid on all meem Credit Cards – Saudi Arabia.
- Customers are eligible for cashback on an eligible retail transaction during the campaign period starting from Sunday, 18th September 2022 until Saturday, 24th September 2022.
- Eligible retail transactions – All transactions across domestic and international merchants (POS or e-commerce) excluding Load transactions on e-wallets.
- meem will determine eligible transactions solely at its discretion and the same will be binding.
- Maximum cashback amount for the period is capped at SAR 100.
- Customers enrolled in the ajeeb rewards program will continue to receive ajeeb rewards points in addition to the cashback during the campaign period.
- meem reserves the right to amend or withdraw this offer at any time without prior notice.
- Cashback will be processed within 30 days from the end of the campaign period (24th September 2022)

- هذا العرض سارٍ لحاملي بطاقة ميم الائتمانية – المملكة العربية السعودية.
- العملاء مؤهلون للحصول على استرداد نقدي على عمليات الشراء خلال فترة الحملة التي تبدأ من الأحد 18 سبتمبر 2022 وحتى السبت 24 سبتمبر 2022.
- العرض يُطبق على جميع عمليات الشراء المحلية والدولية (نقاط البيع أو عمليات الشراء الإلكترونية) باستثناء عمليات التحميل على المحافظ الإلكترونية.
- ستحدد مصرفية ميم الرقمية المعاملات المؤهلة فقط وفقاً لتقديرها وستكون ملزمة.
- الحد الأقصى لمبلغ الاسترداد النقدي للفترة هو 100 ريال سعودي.
- سيستمر العملاء المسجلين في برنامج مكافآت عجيب في الحصول على نقاط مكافآت عجيب بالإضافة إلى الاسترداد النقدي خلال فترة الحملة.
- تحتفظ مصرفية ميم الرقمية بالحق في تعديل أو سحب هذا العرض في أي وقت دون إشعار مسبق.
- سيتم استرداد النقود خلال 30 يومًا من نهاية فترة الحملة (السبت 24 سبتمبر 2022).

Gulf International Bank - Saudi Arabia

a Saudi Closed Joint Stock company with a capital of SAR (7,500,000,000)
Unified Number (7001399042); Commercial Registration No. (2052001920)
P.O. Box 93 AlKhobar 31952 Kingdom of Saudi Arabia,
Telephone: 8001166336, Website: meem.com
National Address: 5515 Cooperative Council Rd - AlKhuzama Area,
Unit No. 54, AlKhobar 34721-8208
Licensed with number: 2007
and operating under the Saudi Central Bank's control and supervision

بنك الخليج الدولي - السعودية

شركة مساهمة سعودية مقفلة برأس مال (7,500,000,000) ريال سعودي،
الرقم الموحد (7001399042)، سجل تجاري رقم (2052001920)
صندوق بريد: 93 الخبر 31952، المملكة العربية السعودية،
هاتف: 8001166336 الموقع الإلكتروني: meem.com
العنوان الوطني: 5515 طريق مجلس التعاون - حي الخزامى،
وحدة رقم 54، الخبر 34721-8208
مرخص لها برقم ترخيص: 2007،
وخاضعة لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي